附件1

“汉语桥”吉祥物征集活动有关声明

一、在征集过程中，不产生报名费和其他任何费用。
二、所有征集方案均不退还，请应征人自留底稿。
[bookmark: OLE_LINK84][bookmark: OLE_LINK85]三、中外语言交流合作中心(“语合中心”或“征集人“”)有权对参选作品进行修改，应征人参与该征集活动即视为对此没有异议，并同意提供必要的配合。
四、应征人向征集人提交的参选作品，视为应征人接受征集人的征集要求创作参选作品。中外语言交流合作中心对所有参选作品享有《中华人民共和国著作权法》规定的一切著作权（署名权除外），未经语合中心事先书面同意，设计者不得再在任何时间、场所使用。
五、应征人（包括独创、合作作品）必须保证参选作品为其首创作品，设计方案均未公开发表，未以任何方式为公众所知，未抄袭或模仿他人创意，并签写《原创作品承诺书》。由于非原创产生的一切法律后果均应由应征人承担，如对中外语言交流合作中心造成损失的，应征人应当赔偿相应损失。
六、参选作品中，若相同作品或相同元素涉及不同作者，则以征集人收到作品的时间为准，较早者为采纳对象。
七、中外语言交流合作中心对本活动保留最终解释权。



附件2

“汉语桥”吉祥物征集活动
原创作品承诺书

中外语言交流合作中心：
本人/本机构投给贵单位的吉祥物设计方案为本人/本机构的原创作品。本作品未向其他单位投送。如果本作品涉及抄袭、借用或一稿多投等侵权行为，均由本人/本机构承担一切后果，与征集单位无关。
特此承诺！              


承诺人签名：
（机构投稿请授权代表人签名并加盖单位公章）        
                              年   月   日






附件3

“汉语桥”吉祥物征集活动应征信息表


	应征者姓名
	
	国籍
	

	性别
	
	年龄
	

	身份证号码（护照号码）
	

	是否集体创作
	
	机构地址
	

	联系电话
	
	备用联系人电话
	

	电子邮箱
	
	邮编
	

	通讯地址
	

	个人参赛者
	（个人签名）

	机构参赛者
	（授权代表签名并加盖公章）


	备注：请手写签名扫描后发送电子版









Annex One

Announcement of Solicitation for Chinese Bridge Mascot

I. No registration fee or any other fees will be charged for submissions.
II. All design works submitted will not be given back. The candidates are kindly advised to keep their own manuscripts.
III. The Center for Language Education and Cooperation (“the Center” or “the soliciting party”) has the right to modify the candidates’ design works, and candidates shall be deemed to have no objection and agree to provide necessary cooperation if he/she participates in the solicitation.
IV. All design works submitted to the soliciting party are regarded as entries created by the candidates according to the soliciting requirements. The Center for Language Education and Cooperation is entitled to all copyrights to the all design works (excluding the right of authorship) stipulated in the Copyright Law of the People's Republic of China. Henceforth, without the prior written consent of the Center, the candidates (the designer) is no longer allowed to use it at any time or place.
V. The candidates (including the author and any co-authors) must guarantee that the dedign works is original, has never been publicly published or known in any form, and is not a copy or imitation of any idea of any third party. The candidates must sign the Letter of Commitment on Originality. The candidates shall be solely liable in the case of non-originality of the design work submitted and shall compensate the Center for Language Education and Cooperation for any losses caused thereof.
VI. If the same design works or any same element of some design works involve different authors, the time when the design works are received by the soliciting party shall prevail, the prize shall go to the design works was received first. 
[bookmark: _GoBack]VII. The Center for Language Education and Cooperation reserves the right of final interpretation.














Annex Two

Letter of Commitment on Originality

The Center for Language Education and Cooperation:
The mascot design works submitted to the Center for Language Education and Cooperation is an original creation. It has not been submitted to any other party. The individual/institutional candidates shall be solely liable should the design works submitted be involved in plagiarism, borrowing of ideas, duplicate submission, or any other infringements. 
This letter is to commit to the originality of the design work submitted.


Signed:
(Authorized representatives of Institutional participants are to include an official seal)
mm/dd/yy:



Annex Three

Application Form for Chinese Bridge Mascot Solicitation
	Participant name
	
	Nationality
	

	Sex
	
	Age
	

	Government ID number
	

	Is the design work submitted a collective creation?
	
	Address of the institution
	

	Contact number
	
	Alternative contact number
	

	Email address
	
	Zip code
	

	Physical address
	

	Individual participant
	(Signature of the individual)

	Institutional participant
	(Signature of the authorized representative with an official seal affixed)


	Note: Please scan your handwritten signature and send it over in electronic format.




